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V sobotu 22. listopadu 2014 se v Náchodě uskutečnilo historicky první referendum. Pro nás
všechny i pro mě osobně je to velmi cenná zkušenost, a já jsem rád, že těch 1670 lidí, kteří
podepsali petici za konání referenda o areálu bývalé Tepny, mělo příležitost svůj názor vyjádřit.

           {jathumbnail off}  

Chtěl bych opravdu poděkovat všem kolegům, kteří přípravě referenda a jeho hladkému,
bezchybnému průběhu věnovali desítky a možná stovky hodin svého času.
Je diskutabilní, zda by výsledek referenda v termínu komunálních voleb byl zásadně jiný. Celá
řada referend, která se konala společně s nimi, nebyla platná. Zcela zásadní pro výsledek
referenda je podle mě téma, kterého se týká. V případě areálu bývalé textilní továrny v centru
města se však zdála být velmi nešťastná formulace otázek, které připravil přípravný výbor a
především fakt, že pozemek je v soukromém vlastnictví. Přesto je samotné referendum cennou
zkušeností a důležitou událostí v dějinách našeho města. Je nepochybné, že orgány státní
správy, které v územním řízení o budoucí výstavbě v této lokalitě budou rozhodovat, jsou pod
drobnohledem občanů, a to je samozřejmě v pořádku.

  

Co pro mě osobně výsledek znamená?

  

Stejně jako pro ostatní kolegy návrat k práci, kterou v těchto dnech dokončujeme - mám na
mysli řadu investičních akcí, oprav, zateplení budov - a k práci, které nás ještě čeká opravdu
hodně. Je před námi například zahájení revitalizace zámeckého kopce, která se už dnes
intenzivně připravuje. Před několika dny se nám také podařilo konečně vyjednat rekonstrukci
tolik diskutované nádražní budovy. Tu by měla SŽDC (Správa železniční a dopravní cesty)
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zahájit už v příštím roce. Rádi bychom také vrátili život do areálu bývalého přírodního divadla na
zámku. A mohl bych ještě dlouho ve výčtu připravovaných akcí pokračovat.

  

Už dnes je zřejmé, že mi osud a podoba našeho města rozhodně není lhostejná. Těším se na
své nové kolegy radní, kteří se poprvé sejdou už dnes, v pondělí 24. listopadu, a se kterými se
společně vrhneme do práce, aby byl Náchod zase o něco krásnějším a lepším místem k životu.
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